
 

 

 

Concept Besluitenlijst Commissie Samenleving 
 
Datum 

 
13-09-2018 

Tijd 19:00 - 21:45 
Locatie Raadzaal (MBG06) vervolg vanaf 20:15 uur in MBG24 
Voorzitter L. Plekker en vanaf 20:15 uur J. Stam 
 Vanaf 20:15 uur C. Zwakman, commissiegriffier 

  
CDA:        C. Selders, S. Schouten 
VVD:      T. Berlijn, T. Beerepoot  
GB:      G. Gringhuis, J. van IJzerloo   
D66:      M. de Brouwer, B. Tensen  
PvdA:      R. Blauw (tot agendapunt 9)   
PWF:      A. van Straalen  
PW2010:   I. Dudink, B. Burggraaf 
GL:      T. Luksenburg, G. van Keulen  
BAMM:      J. Berkhout   
CU:      S. Visser  
 
Portefeuillehouders: H. Nederpelt, D. Kuipers en J. Fit 
Ambtelijke ondersteuning: M. Kok (pnt. 8), G. Paulissen (pnt. 9). 
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Opening door L. Plekker (voorzitter Commissie B&M) 
Zie verslag cie. BenM 13-09-2018 
 

02 
 

Rvs Zomernota 2018 (DOC-18-083009) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 
Zie verslag cie. BenM 13-09-2018 
 

03 
 

Heropening en vaststelling agenda door J. Stam  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

04 
 

Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 
2016 
Er zijn geen insprekers. 
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Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 14 juni 2018 

 Op verzoek van mevr. Schouten wordt aan besluitenlijst (pag 3. 9. 
Bespreeknotitie college Preventie eenzaamheid) toegevoegd: “Het CDA wil 
graag Tweestrijd en WF praat als samenwerkingspartner erkennen. Deze 
twee organisaties zijn gericht op jongeren waar wij extra aandacht voor 
willen vragen.”   

 Onder 8 actieve informatie wordt onder Kinderboerderij De Put in de laatste 
regel ‘Andijk’ gewijzigd in ‘Medemblik’. 

 De samenvatting wordt overigens ongewijzigd vastgesteld. 
 

06 
 

Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 
De commissie besluit tot de volgende aanpassingen: 
Ook de motie M149 is afgehandeld. Voor het overige wordt de motie- en 
toezeggingenlijst overeenkomstig het advies van de griffie vastgesteld. 
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Actieve informatie college 
Wethouder Fit: 

- De beheerder van De Bloesem wil een opblaassporthal naast De Bloesem 
plaatsen en heeft daartoe een bijeenkomst voor de omwonenden belegd, 
waar ook de wethouder aanwezig was. Er was een goede opkomst. De heer 
Schouten heeft een locatie op het oog ten oosten van De Bloesem om het 
capaciteitsvraagstuk op te lossen. De omwonenden hebben bezwaren geuit. 
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Deze worden door het college meegenomen. De raad wordt met een infonota 
over het vervolg geïnformeerd. De kosten van de hal en plaatsing zijn voor de 
eigenaar. Voor de voorzieningen zal mogelijk een beroep op subsidie worden 
gedaan. 

- Er is overleg tussen kinderboerderij De Put (Andijk) en Wings of change 
(roofvogels) over de toekomst van De Put met de inzet deze als 
kinderboerderij te behouden. Eind van het jaar komt duidelijkheid over 
mogelijke samenwerking. Gevolgen voor de subsidie van De Put wordt nog 
uitgezocht, het blijft een openbare kinderboerderij. 

 
Wethouder Kuipers: 

- De wachtlijsten bij Veilig thuis worden korter. De inspectie is nog niet 
overtuigd van een structurele oplossing. Het toezicht zal worden verlengd of 
er wordt een dwangsom opgelegd. Voor 2018 en waarschijnlijk ook 2019 
wordt een extra bijdrage aan de raad gevraagd. De contractmanager 
onderzoekt mogelijke opties, binnen of buiten de GGD. De raad wordt 
schriftelijk geïnformeerd over het gesprek met de inspectie. 

- Zorgboerderij De Tulp wil uitbreiden met 5 nachtverblijven voor 
dementerende ouderen. Er vindt hierover nog overleg plaats met de 
provincie. De raad krijgt vervolgens een voorstel.  

- In de krant heeft gestaan dat de zorg rond jeugdbescherming niet meer 
geleverd zou kunnen worden. Dit is terecht naderhand gerectificeerd. 
Besloten is dat - bij uitzondering - de 7 WF gemeenten een apart 
inkooptraject Jeugdbescherming en – reclassering  gaan doen en niet binnen 
het grotere verband van 28 samen inkopende gemeenten.  

- De gemeente Medemblik mag zich ‘dementievriendelijke gemeente’ noemen. 
Criteria zijn niet bekend, maar de gemeente neemt blijkbaar de goede 
maatregelen. 
 

N.a.v. vragen van mevr. Selders antwoordt de wethouder als volgt:  
 
1.Klopt het dat het activerend kindpakket miv 2019 start, ipv maart 2018? 
Het afgelopen half jaar zijn er verdere stappen gemaakt in het opzetten van het 
webportal (onderdeel van het activerend kindpakket). Hierbij waren wij als 
Medemblik verplicht rekening te houden met het regionale project  “harmonisatie 
informatielandschap”. In eerste instantie was er vanuit de regio geen draagvlak om 
dit gezamenlijk op te pakken. Vlak voor de zomervakantie bleek dat verschillende 
gemeentes toch graag betrokken willen zijn bij de ontwikkeling van een webportal. 
We zien als Medemblik de meerwaarde van het gezamenlijk ontwikkelen van een 
platform. Wel betekent dat voor ons nu even een pas op de plaats om de andere 
gemeentes de mogelijkheid te bieden aan te sluiten. We verwachten op op korte 
termijn duidelijkheid te hebben van de WF7-gemeenten.   
Dit ‘activerend kindpakket’ behelst hiernaast ook het aanbod van bijv. Stichting 
Leergeld en Het Jeugdsportfonds. Met beide partijen zijn verbeterde 
samenwerkingsafspraken gemaakt voor de komende jaren, met als doel nog meer 
kinderen te bereiken.  
  
2. Vanuit het Rijk was hiervoor per 2017 reeds geld beschikbaar gesteld. Is dit ‘op de 
plank’ blijven liggen / gereserveerd en wordt het alsnog hiervoor ingezet of is dit 
ergens anders voor ingezet en waarvoor dan?” 
Een deel van dit geld is besteed aan allerlei activiteiten vanuit het plan van aanpak. 
Denk hierbij aan de verbeterde samenwerkingsafspraken met Stichting Leergeld en 
het Jeugdsportfonds, het meerjarige project op en met de scholen, vrijwillige 
ondersteuning in gezinnen met kinderen en de Decemberacties. Omdat de 
ontwikkeling van het webportal vertraging heeft opgelopen, is dat begrote bedrag 
nog niet uitgegeven. Er is voldoende budget om dit project en andere geplande 
activiteiten in 2018 en verder, te financieren. Komt bij dat geld sowieso niet 'op de 
plank blijft liggen'. We werken binnen het Sociaal Domein met integrale budgetten. 
Dit betekent dat dit geld in ieder geval ten goede komt aan de zorg voor onze 
inwoners. Hierbinnen blijven kinderen in armoede een belangrijk speerpunt. Onder 
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andere bij de wijkteams, de Schuldhulpverlening en de bijzondere bijstand.  
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Rvs Vaststellen cultuurnota 2019-2022 (DOC-18-082236) (Portefeuillehouder: H. 
Nederpelt) 
Na een korte inleiding door wethouder Nederpelt wordt door of namens de 
wethouder op vragen van de commissie geantwoord dat: 

- De raad wordt gevraagd de cultuurnota vast te stellen, maar er wordt nog 
geen uitspraak gevraagd over het budget.  In de cultuurnota is sprake van 3 
scenario’s met  verschillende financiële gevolgen. Scenario 1 blijft binnen 
het huidig beschikbare budget. Bij de behandeling van de begroting kan 
gekeken worden of er voldoende budget beschikbaar kan worden gesteld  
voor scenario 2 en mocht de raad nog één of twee ton extra beschikbaar 
willen stellen, dan komt scenario 3 in aanmerking. De basis voor de 
cultuurnota is het huidige subsidieplafond plus € 40.000,- voor de culturele 
aanjager, die ook al  in de begroting is opgenomen. Scenario’s  2 en 3 zijn in 
overleg met de instellingen opgesteld. Het is niet wenselijk dat de raad 
stukjes van scenario 2 met die van scenario 3 gaat mengen. Want de 
scenario’s kennen een logische opbouw en zijn in overleg met het veld 
opgesteld. Scenario  2 kost € 165.000,-, maar wanneer de raad minder wil 
vaststellen kan in een amendement  richting worden gegeven.   

- De cultuurbus zal naar verwachting een ingehuurde reguliere bus zijn.  
Mooier is een  electrische of waterstof bus, maar dat zit er voorlopig niet in. 
Voor een cultuurbus zou extra  budget kunnen worden vrijgemaakt om  
daarmee cultuurbezoek te stimuleren. Het mooiste zou een cross-over zijn, 
zodat de bus gebruikt kan worden voor meerdere doeleinden: overdag voor  
toeristen, ’s avonds voor eenzame  ouderen en tussendoor voor 
basisscholieren. 

- Scenario 2 richt zich op het stimuleren van kennismaken van 
basisschoolleerlingen met cultuur.  Er kan overwogen worden hierover  
prestatieafspraken te maken. Maar dit is niet altijd nodig: het 
Bakkerijmuseum en Stoommachinemuseum doen al heel veel met kinderen. 

- De voorgestelde cultuurcoördinator wordt nu gemist door het veld. Vanuit 
organisaties en instellingen  is opgemerkt dat zij graag willen samenwerking. 
Maar om elkaar te vinden en de verbinding te maken is extra inzet nodig van 
– zo mogelijk - iemand die al actief is in Medemblik en de instellingen kan 
verbinden. De instellingen zien hier meerwaarde. Om te voorkomen dat hier 
vooringenomen een bekend persoon aangesteld gaat worden, wordt een open 
sollicitatieprocedure gevoerd. 

- Gebleken is dat bij de uitvoering van de erfgoedregeling  inwoners (bezitters 
van een monumentaal pand) eventuele ondersteuning goed kunnen gebruiken 
bij het doen van aanvragen, ook richting rijk en provincie. Dit hoeft niet in 
de vorm van een extra  fte te zijn, omdat de oplossing ook gevonden kan 
worden in tijdelijke inhuur of een raadpleging van een expert per casus.  
Deze ondersteuning is dus niet structureel. 

- De cultuurnota geeft richting langs vier lijnen. Budgetten worden in deze 
richtingen benut. Na vaststelling van de nota komt er een uitvoeringsplan. 
Het college wil liever geen zaken naar de gemeente toetrekken, want dan 
worden de kosten hoger en het rendement mogelijk lager. De musea en 
instellingen moeten in hun kracht worden gezet. 

- Jeugd is één van de vier lijnen, maar de nota is niet uitsluitend op jeugd 
gericht. Zo worden zangverenigingen en musea vooral  door ouderen bezocht. 

- Een cultuurcoach kan gefinancierd worden met een combinatiesubsidie, 
waarbij rijksgeld wordt ingezet aangevuld met gemeentelijke subsidie vanuit 
het muziekonderwijs. 

- De verdeling van de subsidiegelden is opgenomen bij het voorstel voor de 
vaststelling van de subsidieplafonds, die bij de begrotingsraad worden 
vastgesteld.  Op pagina 37 is het overzicht opgenomen zoals dit voor 2017 
geldt. 2017 moet eigenlijk 2018 zijn, dit wordt nog aangepast. 
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- 21ste eeuwse vaardigheden zijn:  creatief denken, mediawijsheid, 
informatievaardigheden, computational thinking, etc  (pag. 12) 

- De cultuurnota  gaat uit van het zoveel mogelijk bereiken van kinderen, via 
scholen. En vervolgens ook buitenschools. Maar de ontwikkeling van 
muziekvaardigheid heeft minder prioriteit. Fanfares kunnen hier wel  aan 
bijdragen. De vml muziekschool ontving subsidie, maar rekende ook €  500,- 
voor de lessen per jaar.  Dit bedrag is (ook) niet voor iedereen op te brengen. 

- Met de muziekimpuls binnen het basisonderwijs wordt aangesloten op 
rijksbeleid. Het streven is meer muziek in de klas te krijgen. Docenten in de 
basisschool doen dit voor een deel, maar ook vakdocenten kunnen dan 
worden ingezet. 
 

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de meningsvormende 
agenda  kan worden geplaatst. 

  
09 Bespreeknotitie college - Kaderstellende notie beleidsplan Sociaal Domein 2019-

2022 (DOC-18-088685) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) 
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Wethouder Kuipers leidt de bespreeknotitie kort in. Mevr. Paulissen geeft een korte 
toelichting (bijlage). Op voorstel van mevr. Paulissen worden de commissieleden 
gevraagd te reageren op de in de bespreeknotitie gestelde vragen en de reactie te 
noteren op flaps (bijlagen). 
Afgesproken wordt de voorgestelde werkmethode te volgen en eventuele punten die 
na de vergadering nog bedacht tot 27-09 naar de griffie kunnen worden toegestuurd.  
 
 
Sluiting 
De voorzitter sluit om  21.45 uur de vergadering.  
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